
 

 

Information till styrelsen för SKKF Region Nord, 2019-03-14. 

Efter avslutat årsmöte informerade ordförande Ronny Hägglöf från SKKF:s 

ombudskonferens i Stockholm 7/2 2019. 

• Riktlinjerna för begravningsverksamheten är inte klara. 

• Stiftets tillsyn  

- Inga riktlinjer finns. 

- Vilka mål har kyrkan 

• Vilken är kyrkostyrelsens roll vad gäller begravningsverksamheten? 

• Vilken tillsyn skall Länsstyrelsen utöva? 

• Begravningsrådet tas bort. 

• Den enhetliga begravningsavgiften som infördes 2017 har ökat med 9%. 

- Hur länge kan äskningen av pengar ske utan kontroll eller tak? 

• Krematorieutredningen. Vad händer? 

- Speciell skyddsutrustning mycket viktigt vid hanteringen av askan. 

- Med nyinsatt (3 månader) radioaktiv utrustning finns en viss risk. 

• Tekniska delegationen. 

- Nya krav på raster kommer. 

- Förslag på fossilfri begravning fr.o.m 2023.  

• Forskningsstiftelsen. 

Förslag att Daniel Pettersson väljs som ordinarie och Anna-Karin Danielsson 

som suppleant. 

• Wellpappkista omgjord och godkänd för kremering. Viktmärkt och godkänd 

längd/bredd. 

• Kompositkista testas. 

• Egenmålade kistor ska hanteras med stor försiktighet. 

• Materialåtervinning till Allmänna Arvsfonden totalt 92 miljoner. 

- Övriga Sverige 67 milj. 

- Stockholm 25 milj. 

• Nyckeltalsprojektet läggs ner. 

• Utbildningar SKKF.  

- Ronny Holm kommer att sluta och ersättare blir Mattias Elofsson. 

• Rapport från SKKF:s Rådgivare. 

- De gör blomsterresor till utlandet. 

- De är med på stora maskinutställningar. 

- Har olika utbildningsteman t.ex. Mål och vision för begravningsverksamhet, 

  Kyrkogårdskultur och Klimat- och hållbarhetsfrågor. 

 

 



 

 

• Åke Gustavsson, Sävar har ett pågående projekt om Kisthantering. 

- Från kyrka/förvaring till begravning. 

- Eldriven. 

- Individuell styrning på hjulen. 

- Axelbredd ska kunna ändras. 

- Självnivilering av kista. 

- Sänkning av kista och enkel borttagning av remmar. 

Intresse finns för att utveckla en prototyp. 

En ansökan om pengar skickas till Forskningsstiftelsen. 

Åke rapporterar om projektet vid styrelsemötet 29/5 2019. 

Utbildningar 

Stig Bergström undersöker möjligheten till kyrkogårdsdag i Arvidsjaur 

början av oktober 2019. 

Stig Bergström undersöker även möjligheten till en utbildningsdag för 

kanslipersonal i Sävar november 2019. 

 

Sekreterare 

 

Roland Johansson 

 

 

 

 


